
Formandens beretning 2022 

 

2022 har der været sket lidt mere i Holbæk kaninavlerforeningen på udstillingens 

fronten, hvilket har været rigtigt dejlig og vi har oplevet en fin opbakning.  

Vi har holdt følgende arrangementer: 

 Vi deltog i Børnedyrskuet på Tuse Næs den 19/6 -2022, med hop og 16 

udstillingskaniner som blev bedømt at Michael Ostermann, vinder blev Jens Åge 

Jensen. 

Den 24/9 - 2022 var der Kræmmermarkedet i Mørkøv med 37 udstillede kaniner 

som Jan M og Gitte H bedømte. Vinder blev Poul E Nielsen. Der var rigtig mange 

besøgende igennem teltet.  

Den 13/11 - 2022 var der en kassebedømmelse på Pouls arbejde med 39 dyr som 

Gitte H bedømte. Det var hvad som hændte i 2022, vi håber at kunne foresætte den 

gode udvikling i 2023 

 

Samtidig har vi været en del af både DM/LU og sjællandsudstillingen, hvor Holbæk 

har deltaget med hjælp på dagene samt opstilling osv. samt hop. 

 

I forhold til hoppen har Vi har fået afholdt 5 stævner selv, som er forløbet rigtig godt 

og der har været en fin deltagelse og stor opbakning. Ud over det har vi hjulpet til 

med hoppe både på Sjællands udstillingen og DM/LU 

I hoppen kan vi være rigtig stolte over, at vi som forening har 3 kaniner med i top 10 

til årets hopkanin, hvilket vi kan være rigtig stolte af. 

I 2022 har vi i Holbæk fået uddannet en ny hopdommer Signe Brenholdt, vi ønsker 

hende et stort tillykke. Det betyder at vi nu i Holbæk er flere dommer til at dømme 

hvilket vil gøre det nemmer at afholde stævner i fremtiden.  



Referat fra generalforsamling d. 15.3.2023   Holbæk Kaninavlerforening. 

 

1. Velkommen 

 Janni bød velkommen til de 8 fremmødte. 

2.Valg af dirigent: 

 Jens Åge blev valgt. 

3. Valg af 2 stemmetællere: 

 Pga. det lave antal fremmødte, så vi bort fra at vælge stemmetællere. 

4. Formandens beretning: 

 Se beretning vedlagt som bilag. 

5. Fremlæggelse af regnskab: 

Jan Mortensen har gennemgået regnskab fra 2022.  Regnskab godkendt. 

6. Indkomne forslag: 

Dette forslag står nævnt i vedtægterne, derfor ingen videre behandling. 

7. Valg af formand: 

 Janni Brenholdt modtog ikke genvalg. Poul Erik stillede op til valg som formand, og blev valgt. 

8. Valg til bestyrelse: 

 På valg til bestyrelse:  

Jacob Brenholdt - modtog ikke genvalg 

Michele Langkjær – Modtager genvalg. Blev genvalgt 

Janni Brenholdt – fortsætter som bestyrelsesmedlem i 1 år 

Dorte Olsen stillede op – og blev valgt. 

Henrik Sørensen stillede op – blev valgt.  

Jens Åge stillede op – blev valgt. 

9. Valg af suppleanter: 

 Suppleanter: 

På valg er Cecillie Brenholdt modtager ikke genvalg (ændret til at hun modtog genvalg. Cecillie Brenholdt 

genvalgt. 

Jens Åge er på valg, modtager ikke genvalg (se pkt.8) 

10. Valg af kasserer: 

 Dette punkt tages op på førstkommende bestyrelsesmøde, iflg. Vedtægter. 

11. Valg af revisorer: 

På valg er: Jan Mortensen modtager genvalg. Jan Mortensen genvalgt for 2 år. 

Cecillie Brenholdt modtager ikke genvalg. 

Marianne Nielsen stillede op, og blev valgt for 1 år. 



12. Valg af revisor suppleant: 

Ingen valg af revisor suppleant. 

13.Valg af fanebærer: 

Jens Åge på valg, modtager genvalg. Jens Åge genvalgt for 2 år. 

14. Valg af repræsentanter til repræsentantskabsmøde: 

Poul Erik deltager på kommende DK´s repræsentantskabsmøde. 

15. EVT.: 

Det er pt. fortsat muligt at være på Aspagård til vores kassebedømmelser. 

Jan Mortensen informerer om at det er muligt at forespørge på lån af spejderhytte i Regstrup til eventuelt 

Udstillinger.  Dette tager bestyrelsen stilling til senere. 

Det blev oplyst at vi til Roskilde Dyrskue 2023 skal bruge DK´s tilmeldingssystem. 

Audebo Havecenter har henvendt sig til foreningen, om at vi gerne må holde PR udstilling hos dem. 

Der var stor tilfredshed med, at vi havde fået vores hjemmeside op at køre igen. 

 

Referent: Dorte Olsen 
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